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Skupinski posnetek pustne povorke, ki so jo na pustno nedeljo pripravili krajani 
KS Trnovska vas pod okriljem Prostovoljnega gasilskega društva Biš.

Občinski svet 
šole v občini 
vas - Vitomart 
v občini, v k 
investicije na 
Vitomarcih. C
gradnje v Trnovo™ «aoi m v vnumaiciri su se v ceirteK, la. 
februarja, pogovarjali predstavniki občine s sekretarjema 

ministrstva za šolstvo in šport mag. Tejo Valenčič in Matjažem Vrčkom. Predstavnika ministrstva 
sta povedala, da se bosta zavzela za čimprejšnjo končanje prizidka in telovadnice na Destrniku. 
Ta bo predvidoma zaključena v prihodnjem šolskem letu, potem pa se lahko prične gradnja 
prizidka za dve triadi (6 oddelkov) in telovadnice v Vitomarcih in Trnovski vasi. Strokovno 
mnenje ministrstva je, da otroci zadnjih treh razredov obiskujejo osnovno šolo na Destrniku. 
S to strokovno obrazložitvijo se niso strinjali predstavniki iz Trnovske vasi in Vitomarcev, saj so 
menili, da je to začasna rešitev in se zavzeli, da se v Trnovski vasi in Vitomarcih zgradi popolna 
enoparalelna devetletna šola. Svoja stališča so podkrepili z argumenti, da občina porabi letno 
za prevoze otrok 22 milijonov tolarjev in da je pametneje, da se vozijo učitelji po vseh treh 
šolah v občini. S predlogom, da se šoli v Trnovski vasi in v Vitomarcih dvofazno dogradita v 
popolni devetletni šoli so se strinjali vsi prisotni. Mag. Teja Valenčič je predlagala, da dodatne 
argumente napišejo in jih posredujejo ministrstvu za šolstvo, kjer bodo ponovno strokovno 
proučili upravičenost gradnje v Trnovski vasi in v Vitomarcih v popolni devetletni šoli. Ministrstvo 
bo svojo odločitev posredovalo v dveh mesecih. Na vprašanje, ali se destrniška šola gradi tudi 
za otroke iz Trnovske vasi in Vitomarcev, državna sekretarka ni znala odgovoriti, jasno pa se je 
pokazalo, da je OŠ Mladika Ptuj hotela na ručun otrok iz Trnovske vasi in Vitomarcev zgraditi 
prizidek, gradnja pa je zaustavljena z reorganizacijo šolstva v naši občini.

Zmago

OBISK Z BALONOM
V četrtek, 12. februarja, se je v lepem sončnem jutru nad našo občino v vsej 
svoji veličini prikazal balon, saj je letel počasi in nizko. Pričakovali smo, da bo 
pristal. In res, za kmetijo Srečka Čeha v Bišu se je balon začel spuščati in na 
bližnjem travniku tudi pristal.
Ugotovili smo, da so z balonom prileteli člani balonarskega kluba PEGAZ iz 
Maribora. Povedali so, da se z letenjem ukvarjajo že 9, aktivno pa 6 let. 
Ukvarjajo se s športnim letenjem, letenjem za sponzorje, letenjem ob jubilejih, 
krajevnih prireditvah itd. in pravijo, da je to najbolj varno letenje. Najbolj 
vzpodbudno pa je, da je z njimi poletel tudi njihov poslovni partner iz Švedske, 
ki si je iz zraka ogledal lepoto Slovenskih goric.
Na srečen pristanek smo nazdravili s šampanjcem, gospodar Srečko pa je 
ponudil tudi domačo slivovko.

Zmago

Ob pospravljanju balona še gasilski posnetek

ODMERA DOHODNINE
Rok (31. marec), do katerega smo davčni zavezanci dolžni oddati dohodnino, se hitro bliža. Na 
davčnem uradu v Ptuju prosijo zavezance, da ne čakajo na zadnji dan, ampak naj napoved oddajo 
čimprej na izpostavi v Ptuju ali jo pošljejo priporočeno po pošti na naslov Ministrstvo za finance, 
DURS, Davčni urad Ptuj, Izpostava Ptuj, Mestni trg 1, 2250 Ptuj s pripisom DOHODNINA. Na 
davčnem uradu so nas še opozorili na napake pri izpolnjevanju napovedi, saj ugotavljajo, da so 
napovedi vedno bolj površno izpolnjene, to pa jim povzroča dodatno delo. Objavljamo tudi lestvico 
za izračun dohodnine in zneske olajšav. Po podatkih državnega urada za statistiko je bila povprečna 
bruto plača zaposlenih lani 1.731.012 tolarjev.

Lestvica za odmero dohodnine za leto 1997

ČE ZNAŠA LETNA 
OSNOVA SIT

ZNAŠA DAVEK

nad do SIT SIT

860.487
1.720.973 
2.581.461 
3.441.947 
5.162.920

860.487
1.720.973 
2.581.461 
3.441.947 
5.162.920

+ 17%
146.282 +35% nad 860.487 
447.452 + 37 % nad 1.720.973 
765.833 + 40 % nad 2.581.461 

1.110.028 + 45% nad 3.441.947 
1.884.466 + 50% nad 5.162.920

OLAJŠAVE;
-11 % olajšava, ta velja za vse davčne 
zavezance, znaša 190.411 tolarjev,
- za starejše od 65 let velja 8 % davčna 
olajšava, ki znaša 138.481 tolarjev,
- olajšava za enega vzdrževanega 
družinskega člana znaša 10% ali 
173.101 tolar,
- olajšava za dva vzdrževana družinska 
člana pa znaša 25 % ali 432.753 tolarjev.

JAVNO
VPRAŠANJE

25. julija lani je bila v Trnovski vasi problemska konferenca 
o razdružitvi občine Destrnik - Trnovska vas v tri nove. Na 
tej konferenci je bil prisoten tudi poslanec DZ g. Štefan 
Klinc iz Slovenske ljudske stranke, ki je med drugim 
povedal: “Zavzel se bom za ustanovitev samostojnih občin 
Trnovska vas in občine Vitomerci, poskušal bom pridobiti 
tudi poslanske kolege. Ta občina se mora razdružiti, saj je 
stanje po tem kar pravite, res nevzdržno." Požel je bučen 
aplavz, na katerega pa je 10. februarja 1998 kot član 
komisije DZ za lokalno samoupravo na 3. izredni seji pozabil 
in je glasoval proti ustanovitvi občine Trnovska vas in občine 
Vitomarci. Sprašujemo ga, ali je na obljubo pozabil ali pa 
je julija lagal prisotnim krajanom iz Trnovske vasi in 
Vitomarcev.

Zmago



2 - Občan 26. februar 1998

TRNOVSKA VAS

BREZ ZNANJA NE MOREMO V EVROPO

Foto: Zmago

Dodal je, da smo pred drugo 
svetovno vojno imeli 42 tisoč 
hektarjev sadovnjakov, sedaj pa 
imamo v Sloveniji le borih 2000 ha 
konkurenčnih nasadov, zato bi v 
naslednjih letih morali pospešiti 
širitev intenzivnih sadovnjakov. 
Enako kritično je razpravljal Simon 
Toplak s področja vinogradništva. 
Državni sekretar ministrstva za 
kmetijstvo mag. Franc But je povedal, 
da so program prilagajanja Slovenije 
samodejno pričeli leta 1992, 
intenzivneje pa s povabilom 
Slovenije. Nadaljnje aktivnosti 
Slovenije je razdelil na tri področja:
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O pripravah na vstop v EU je bilo že 
veliko govora in veliko zapisanega o 
tem da pred vstopom še moramo 
postoriti marsikaj. Tako so 
podpredsednik državnega zbora 
Miroslav Luci, poslanca Franc Pukšič 
in Alojz Vesenjak ter državni svetnik 
Alojz Kaučič 2. februarja v Trnovski 
vasi organizirali javni posvet o 
kmetijstvu.
Dom krajanov v Trnovski vasi so 
napolnili kmetje od blizu in daleč. 
Posveta so se udeležili tudi državni 
sekretar ministrstva za kmetijstvo 
mag. Franc But, profesor dr. Jože 
Osterc, bivši minister, sedaj 
predavatelj na Biotehnični fakulteti v 
Ljubljani, Ervin Kuhar iz kmetijskega 
ministrstva, Marija Lukačič, direktorica 
sklada kmetijskih zemljišč in Boris 
Jež, direktor kmetijske svetovalne 
službe.
Glavna tema posveta je bila priprava 
slovenskih kmetij na vstop v Evropsko 
unijo.
Po predstavitvi kmetijstva v občini 
Destrnik - Trnovska vas je zbranim 
spregovoril sadjar in podžupan 
občine Boris Toš, ki je kritično ocenil 
stanje v slovenskem sadjarstvu.

OBČAN
Izdajatelj: Občinski svet občine Destrnik - Trnovska vas. Uredništvo: 
Bojana Kolenko in Julijana Černezel (KS Destrnik), Marjan Potrč (KS 
Trnovska vas) in Stanislava Kosi (KS Sv. Andraž).
Glasilo prejemajo vsa gospodinjstva v občini Destrnik - Trnovska vas 
brezplačno.
Javno glasilo OBČAN - GLASILO OBČINE DESTRNIK - TRNOVSKA VAS 
- VITOMARCI je vpisano v evidenco javnih glasil pod zaporedno številko 
1365.
Po mnenju Ministrstva za kulturo Republike Slovenije št. 415-594/96 z 
dne 2.7.1996 spada časopis OBČAN, glasilo občine Destrnik - Trnovska 
vas - Vitomarci, med proizvode, za katere se plačuje 5% davek od 
prometa proizvodov.
Naslov uredništva: OBČAN Trnovska vas 42, 2254 Trnovska vas. 
Tel/faks: (062)757-166
Časopis OBČAN izhaja v nakladi 1430 izvodov.
Lektor: Bojana Kolenko
Odgovorni urednik Zmagoslav Šalamun.
Tisk in oblikovanje: Štrakl d.o.o., Sv. Trojica

to so priprava ustrezne zakonodaje, 
uskladitev kmetijske politike in 
pogajanja. Dr. Jože Osterc je menil, 
da se Slovenija pripravlja na vstop po 
sedaj veljavnih evropskih kriterijih 
kmetijske politike in vsi pričakujemo, 
da bomo z vstopom deležni večje 
podpore v kmetijstvu. To pa je seveda 
zmotno mnenje, saj Evropa s 
pripravami na širitev pripravlja tudi 
spremembo kmetijske politike. 
Predstavnik ministrstva za kmetijstvo 
Ervin Kuhar je predstavil predlog 
Zakona o kmetijsko-gozdarski 
zbornici, za katerega so prisotni 
menili, da je preveč centralistično 
naravnan.
Direktorica Sklada kmetijskih zemljišč 
RS Marija Lukačič je predstavila 
delovanje sklada in težave, s katerimi 
se srečujejo pri vsakdanjem delu, ter 
se zavzela za čim hitrejšo spremembo 
Zakona o skladu kmetijskih zemljišč,

ki bo kmetom omogočal najetje 
kmetijskih površin. Precej pikrih pa je 
izrekla tudi na račun Kmetijskega 
kombinata Ptuj, ki zavlačuje z 
reševanjem denacionalizacijskih 
zadev.
Prisotni so strokovnjakom zastavili 
veliko vprašanj s področja 
sofinanciranja razvojnih projektov v 
kmetijstvu in konkretnih aktivnosti 
ministrstva za kmetijstvo in drugih 
pristojnih služb. Največ očitkov so 
izrazili na zelo počasno reševanje 
denacionalizacijskih zahtev. Kmetje 
se niso ozirali daleč naprej, ampak 
so izražali nezadovoljstvo s sedanjimi 
težavami, s katerimi se srečujejo vsak 
dan. Upamo lahko, da so "gospodje 
iz vlade” spoznali, da v slovenskem 
kmetijstvu ni vse tako bleščeče, kot 
razlagajo.

Zmago

TRNOVSKA VAS v

PRVA LETOŠNJA SEJA 
OBČINSKEGA SVETA

13. februarja so se svetniki naše 
občine sestali letos prvič na 27. redni 
seji. Med pobudami svetnikov je 
svetnik Korošec predlagal, da bi bilo 
nujno ugotoviti dejansko stanje 
gospodarstva v občini in poskrbeti za 
razvoj le - tega. Ostali so se s 
predlogom strinjali, župan pa je 
povedal, da bodo dejansko stanje v 
občini poskušali ugotoviti skupaj z 
zavodom za zaposlovanje, preko 
javnih del. Svetnika Požegarja je 
zanimalo, koliko je stal občinski 
praznik. Odgovor bo dobil na 
naslednji seji - skupaj z zaključnim 
računom. Svetnik Lovrec je vprašal, 
kdo v naši občini je dobil 89 milijonov 
za gradnjo hladilnice, kot je dejal na 
zadnjem posvetu sekretar ministrstva 
za kmetijstvo. Župan je povedal, da 
ta sredstva niso bila investirana v naši 
občini, ampak nekje drugje, so pa od 
ministrstva zahtevali pisno 
obrazložitev.
Svetniki so se največ časa zadržali 
pri osnutku proračuna, saj v njem niso 
zajeti prihodki krajevnih skupnosti. Ta 
sredstva je treba po navodilih 
ministrstva za finance zajeti v občinski 
proračun. Občinska uprava bo do 
naslednje seje pripravila novi 
proračun. Nekateri svetniki so menili, 
da je to začetek konca krajevnih 
skupnosti kot pravnih oseb. 
Obravnavali so predlog Zakona o 
spremembah in dopolnitvah Zakona 
o lokalni samoupravi in predlog 
zakona o spremembah in dopolnitvah 
zakona o financiranju občin. K obema 
zakonoma so dali negativno mnenje. 
Razpravljali so o prošnji Občine 
Duplek za začasno uporabo deponije

komunalnih odpadkov in sklenili, da 
podpirajo odločitev ptujskega 
mestnega sveta. To pomeni, da če 
bodo prošnjo zavrnili mestni svetniki, 
je tudi stališče občinskega sveta naše 
občine negativno in obratno.
Ugodili so prošnji OŠ Destrnik - 
Trnovska vas - Vitomarci za nakup 
zemljišča za izgradnjo igrišča pri OŠ 
v Trnovski vasi in na Destrniku. 
Obravnavali so tudi pobudo TD 
Destrnik za postavitev razglednega 
stolpa na Destrniku, treba je pripraviti 
finančno konstrukcijo. Ustanovili so 
odbor za ureditev obeležij v občini. 
Člani so Branko Širec, Janez Žampa, 
Ivan Lovrenčič, Jože Majerič, Franc 
Čuček in Boris Toš.
Določili so stimulativni del plače za 
župana in tajnika občine in potrdili 
prioritetno listo za infrastrukturo za 
letos. Na prvo mesto so uvrstili 
vodovod Vitomarci - druga faza, na 
drugo pa cesto Strmec- Trnovski Vrh - 
Bišečki Vrh - Trnovski Vrh.
Ob koncu so sprejeli sklep za uvrstitev 
gradnje doma upokojencev v plan do 
leta 2005.

Zmago

VABILO
Upravni odbor društva 
upokojencev Trnovska vas vabi vse 
člane društva na 12. občni zbor, ki 
bo v soboto. 21. marca 1998 ob 13. 
uri v Domu krajanov Trnovska vas. 
Prosimo, da se občnega zbora 
zanesljivo udeležite!

Upravni odbor 
Tmovskava&Wri
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VČERAJ IN DANES ENEGA KMETA
V našem okraju je že tako, da znamo povedati 
veliko preveč grdih o drugih kot o sebi. Pa niso 
samo grde in sveže novice zanimive in privlačne, 
so boljše in bogatejše stvari, o katerih je vredno 
pisati. Z rubriko "Včeraj in danes enega kmeta" bi 
radi pokazali bogastvo v načinu življenja naših 
prednikov, zgodbe o njih, vaščane, ki so sami polni 
znanja, spretnosti, življenjske energije,... Veliko je 
stvari okrog nas, o katerih je vredno pisati in se jih 
spominjati. Zato vas vabimo k branju in izzivu, da 
tudi sami kaj poveste.

"DEKLINE SO ME RADE MELE”

Janez Hrga, ki ga poznajo pod imenom Hanzek, 
je z 29-imi leti začel raznašati pošto; začasno je 
nadomestil ženinega brata Janeza, ki je moral na 
obvezno služenje vojaškega roka. To je bilo leta 
1947. Takratna poštarica Mimika Vajdič je bila z 
njim zelo zadovoljna in ker prejšnjega poštarja 
Janeza Mesareča ni imela preveč rada - bil je 
namreč iz sosednje fare, so Hanzeka redno 
zaposlili kot poštarja.
Hanzek iz Črmlje je dobil torbo in začel ob petih 
zjutraj raznašati pošto: poleti s kolesom, pozimi 
pa peš. Vsak dan je prehodil ali prevozil 32 
kilometrov. Še zdaj ve vse hišne številke na pamet. 
Bilo jih je 300, v sedmih vaseh bolfenške fare: 
Bišečki Vrh, Trnovski Vrh, Trnovska vas, Ločič, Biš, 
Sovjak, Črmlja. V torbi je nosil pisma, časopise: 
Ljudsko pravico, Ptujski Tednik, Večer in Kmečki 
glas, v rokah pa pakete do dva kilograma teže. 
Dnevi pred večjimi prazniki so bili polni dela, delal 
je od jutra do večera, po trikrat na dan je napolnil

torbo in se vračal na pošto. V takih dneh mu jo je 
pomagala raznašati tudi žena (pa ne dolgo; ko so 
pošto podržavili, ni smela več), vendar samo po 
trgu, v glavne hiše, v "loko".
Prva leta je pozimi dvakrat na teden hodil po pošto 
na Ptuj peš, saj v snegu avtobus ni vozil, poleti pa 
je pošto v Trnovsko vas pripeljal mlekar. Pet let je 
hodil peš na Ptuj, zatem pa še pet let peš v Trojico: 
"Nekda sen prehoda, Jezus, dosti sen prehoda 
po taken snegi". V fari so ga imeli radi, še posebej 
ko je prinesel dobro novico ali paket. Posebej rada 
so ga imela vaška dekleta, saj jim je nosil pisma 
njihovih fantov z vojske. Z dekleti je bil dogovorjen, 
da je pisma zakril s časopisom in jih jim dal na 
samem, proč od staršev. Če so bili zraven, je pisma 
odnesel nazaj na pošto in jih dal dekletom, ko 
strogih staršev ni bilo v bližini. Stara pošta je bila v 
hiši Marije Vajdič, ki je bila pred 2. sv. vojno v njeni, 
zasebni lasti, po vojni pa so ustanovo 
nacionalizirali, postala je družbena oziroma 
državna.
Za kolo, s katerim se je poleti vozil od hiše do hiše, 
mu je pošta povrnila odškodnino za obrabljene 
plašče; vsako drugo leto je dobival nizke in visoke 
čevlje, vsako četrto leto zimski plašč, vsako tretje 
leto gumijaste škornje, kapo, srajco in hlače: 
"Dobro so nas oblačili." V 32-ih letih poštovanja je 
menjal tri torbe.
V času Kraljevine Jugoslavije se je pošta 
imenovala Sveti Bolfenk v Slovenskih goricah. Za 
vsako hišo je imel točno po vrsti zloženo pošto v 
torbi, v potovnik jo je zložil že na pošti. Vsaka hiša 
je imela svoj predal, torej 300 označenih 
predalčkov. Pošto je vedno raznašal po istem

Fotografija iz 1960 leta

vrstnem redu (tako jo raznašajo še zdaj); kakor je 
bila zložena v potovniku: najprej Trnovska vas - 
trg, potem pa Trnovski Vrh, Ločič, Trnovska vas 
(ostali del), Biš, Sovjak, Črmlja in Bišečki Vrh. Z 
"vrbenskin" poštarjem Slaničem sta se srečevala 
v Trnovskem Vrhu (pol vasi je spadalo pod faro 
Destrnik, pol pa pod Trnovsko vas), si izmenjala 
nekaj besed in odhitela vsak na svojo stran. "Jaz 
sen meja veselje, rad sen nosa pošto."

Jelka Pšajd

KMETIJSKI NASVET - KOLOBAR
Kolobar je sistem razvrščanja 
poljščin, krmnih rastlin, aromatskih 
rastlin in zelenjavnic, ki ga 
uporabljamo na njivah, vrtovih ali v 
pokritih prostorih. Z njim ustvarjamo 
kar največjo racionalnost in 
optimalnost bioloških, organizacijskih 
in prostorskih vplivov na tla in rastlino. 
S pravilnim kolobarjem želimo ob 
primerni tehniki pridelave, kar 
najbolje nadomestiti biološko 
ravnotežje spontanih fitocenoz. Ob 
upoštevanju znanja kolobarjenje v 
intenzivnih načinih pridelovanja ni 
"recept" za večne čase, ampak naj 
predstavlja najboljšo kompromisno 
rešitev.
Temeljna vrednost pravilnega 
kolobarja je predvsem v naslednjem:
- vzdrževanje “plodnosti" tal v smislu 
pozitivnih vplivov na strukturo tal, 
dušikovo bilanco, stanje C organskih 
spojin in potencialnega humusa, itd.,
- naravnejša kontrola bolezni, 
škodljivcev in plevelov - večja 
pestrost in konkurenčnost različnih 
plevelnih vrst ter njihovo manjše 
število, preprečitev rezistence na 
določeno aktivno snov herbicida, itd.,
- povečanje imobilizacije hranil v 
organski snovi na račun zmanjšanja 
izgub hranil z izpiranjem, sprejema 
hranil iz različnih globin, predvsem 
pa tistih iz večjih globin,
- vpliv na zmanjšanje erozije tal in

- zmanjšano tveganje za doseganje 
kar najvišjih pridelkov.
Zgodovina kolobarja sega daleč 
nazaj, v čas, ko je človek s 
sežiganjem ustvarjal rodno površino. 
Ker so se tla po določenem času 
izčrpala, se je moral seliti na drugo 
lokacijo.
Zaradi tega se je uveljavil selitveni 
način kmetovanja. Tako so obdelana 
polja prepuščali dolgotrajnemu 
premoru brez setve in obdelave 
(pušča), kar je še vedno prisotno v 
Afriki, delu Azije in Južne Amerike. 
Na prenaseljenih območjih so začeli 
selitve opuščati, monokulturno 
pridelovanje pa zamenjevati z 
vrstenjem rastlin v izkustveno 
primernem zaporedju.
Prva kolobarjenja so poznale 
civilizacije na območjih Egipta, Grčije, 
Rima in Mezopotamije. Na posebno 
izbranih poljih so vsako drugo leto 
sejali strna krušna žita, v vmesnem 
obdobju pa so bila tla samo razrita 
oziroma preorana, vendar ne 
posejana. Ker je bil takšen sistem 
lasten predvsem antičnim 
civilizacijam Sredozemlja, ga 
imenujemo tudi mediteransko 
dvopolje. Staro mediteransko 
dvopolje je postopoma zamenjal 
dvopoljni kolobar, v katerega je bila 
namesto prahe vključena še druga 
vrsta strnega žita ali okopavina. V

obdobju Karla Velikega so prešli na 
tropoljni kolobar, ki ga imenujemo tudi 
fevdalno tropolje. V tem primeru je bil 
sistem s tremi poljinami (1. leto:praha, 
2. leto: ozimno strno žito in 3. leto: 
j aro strno žito) celo uzakonjen. Ker 
so bila v kolobarju le žita (pogosto le 
rž) so se zelo razširili pleveli, bolezni 
in škodljivci.
Po odkritju Amerike so pričeli v 
kolobar vključevati tudi okopavine 
(koruza,krompir). Na območjih 
Panonske nižine se je izoblikovalo 
staro slovansko tropolje, ki je kot 
glavne posevke vključevalo koruzo, 
grašico in ozimno pšenico. Grašico 
so želeli zamenjati s črno deteljo. Na 
humidnih območjih so v tropoljni 
sistem uvedli tudi strniščne posevke 
za krmo ali podor. Najpogosteje so v 
ta namen sejali inkarnartko ali 
landsberško mešanico.
V 17. stoletju so v pokrajinah Norfolk 
vključili v kolobar dikotiledone 
rastline (dvokaličnice). V norfolškem 
- vrstilnem štiripoljnem kolobarju so 
bila zastopana strna žita s 50%, 
okopavine s 25% in stročnice s 25%. 
Ker so pričeli posvečati veliko 
pozornost kakovostni živinski krmi se 
je začel norfolški kolobar hitro širiti 
tudi na preostali del Evrope. Norfolški 
kolobar v tem primeru ni poznal več 
prahe, v kolobar pa je uvedel deteljo, 
ki je pripomogla k izboljšanju

rodovitnosti, posebno k izboljšanju 
dušikove bilance. Seveda pa so se v 
tem kolobarju detelje prehitro vračale 
na isto poljino. Zaradi tega so znane 
dopolnitve tega kolobarja z dodatnim 
kolobarnim členom (okopavina, 
ozimina), tako da je nastal šestletni 
kolobar z naslednjim vrstenjem: 
okopavina, ozimina, okopavina, jarina 
+ detelja (kot posevek v jarino), 
detelja, ozimina.
(se nadaljuje)

ing. agr. Manfred JAKOP

VABILO
Upravni odbor Turističnega društva 
Destrnik vabi člane Turističnega 
društva na občni zbor, ki bo v 
soboto, 21. marca 1998, ob 18. url 
v gasilskem domu Destrnik. 
Vabimo tudi vse, ki bi se želeli 
včlaniti v TD. Člani TD prinesite s 
seboj turistične izkaznice, novi 
člani pa jih boste prejeli (ob vpisu) 
na občnem zboru. Pobirali bomo 
članarino za leto 1998, ta znaša 
1000 Sit.
Po uradnem delu bo veselo 
družabno srečanje s pogostitvijo In
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VITOMARCI

PREMIERA ZA DAN KULTURE
V Vitomarcih smo letos Prešernov dan 
praznovali na prav poseben način - 
dramska skupina Kulturno- 
umetniškega društva je v soboto, 7. 
februarja, na domačem odru 
premierno uprizorila komedijo Štirje 
letni časi, avtorja Vinka 
Moderndorferja. Na dan kulture, 8. 
februarja, so komedijo zaigrali že 
drugič, prav tako doma.
Režiser Franc Toš je pred premiero 
rekel, da je težko napovedati, kako 
bo ljudem komedija všeč in kako jo 
bodo sprejeli. Rekel je: “Vedno 
imamo-vsaj, ko igramo doma-dober 
obisk in našim gledalcem zaupam.”

No, gledalci amaterskih 
gledališčnikov res niso pustili na 
cedilu, saj je bil obisk velik. V soboto 
si je komedijo ogledalo 240 ljudi (ker 
ni toliko stolov, so nekateri ves čas 
predstave sedeli na klopeh ali stali), 
v nedeljo pa nekaj manj kot 90. Prvi 
odzivi gledalcev so bili dobri; na 
premieri so se začeli smejati takoj, ko 
se je odgrnila zavesa - še preden so 
na odru povedali prvo besedo - in so 
se krohotali vse do konca.
Tudi v nedeljo se je publika ves čas 
glasno zabavala.
Režiser pravi, da bodo igro - kot vsako 
leto - poskušali uprizoriti čim večkrat;

igrali bodo po sosednjih krajih, pa tudi 
v Halozah in na celjskem področju. 
Komedijo bodo še enkrat odigrali 
doma, gostovati pa nameravajo v 
Trnovski vasi, Destrniku, Cerkvenjaku, 
Juršincih, Voličini, Podvincih, Skorbi, 
Podlehniku, Majšperku, Vrbju pri 
Žalcu in Grajeni, kjer je letos 
medobčinsko srečanje gledaliških 
skupin.
Vendar je z gostovanji tako, da drugje 
obisk pogosto ni tako velik (niti 
približno tako kot doma), plačati pa 
morajo najemnine za dvorano, 
prevoz ter davek od prometa - 
pogosto komaj pokrijejo stroške. 
Amaterski igralci pravijo, da se jim 
gostovanja res ne splačajo, da pa tega 
tako ali tako ne delajo zaradi denarja, 
ampak iz veselja do igre. Do igranja 
pa nimajo le veselja, ampak so pri 
tem tudi uspešni - v zadnjih letih se 
jim je namreč kar s tremi predstavami 
uspelo uvrstiti na območno srečanje 
gledaliških skupin severovzhodne 
Slovenije: leta 1992 z delom Poročil 
se bom s svojo ženo, leta 1996 s 
komedijo Zbeži od žene in leta 1997 
S Štajercem v Ljubljani. Kako bo letos, 
bomo še videli, saj Franc Toš pravi, 
da je konkurenca močna, vse pa tudi 
ni odvisno le od igralcev in od 
kvalitete njihove igre. Pomemben je 
tudi tekst - koliko je dober in kako je 
všeč selektorju, ki izbira predstave za 
območno srečanje.

Štirje letni časi so delo slovenskega 
gledališkega režiserja, dramatika, 
pesnika in pisatelja Vinka 
Moderndorferja. Režiser se je torej 
spet odločil za domačega avtorja (lani 
so igrali Partljičevo komedijo), saj 
pravi, da ljudje radi gledajo dela 
slovenskih avtorjev, ker so jim najbližji, 
najbolj razumljivi. Komedija je neke 
vrste politična komedija. Pripoveduje 
zgodbo družine Cigler - očeta, matere 
in njunih dveh otrok. Gospod Cigler 
je poslanec, ki je vse, kar imajo, 
“težko" prislužil s svojim delom v 
parlamentu.
Njegova žena je pridna, vestna 
gospodinja; hči je depresivna 
študentka filozofije, ki samo čaka - 
medtem se menjujejo letni časi, ona 
je pa še vedno brez fanta. Sin cele 
dneve prespi, ponoči pa popiva in igra 
ruleto. Leopold Cigler v parlamentu 
predlaga ustanovitev komisije za 
ugotavljanje premoženja
sodržavljanov - na kratko KPS - in 
misli, da predloga tako ali tako ne 
bodo sprejeli, on pa bo pri volivcih 
zapisan kot poštenjak. A poslanci 
predlog sprejmejo - in ne samo to - 
komisija bo najprej obiskala prav 
Ciglerjeve. Kam naj poskrijejo slike, 
zlatnino in druge dragocenosti, ko pa 
nekdo že zvoni pred vrati? Že KPS? 
Ali pa trije gospodje iščejo sina, ki je 
dolžan 30 tisoč mark in je čas, da jih 
vrne9

Tekst in foto: Vida Toš ml.Štirje letni časi, Vinko Moderndorfer, 1998

NOCOJ BOMO PELI
Takšen naslov je nosila prireditev ob kulturnem 
prazniku v nedeljo, 8. februarja, v Domu krajanov 
v Trnovski vasi. Program je povezoval predsednik 
Prosvetnega društva g. Karl Vurcer.
V čast in spomin našemu največjemu pesniku dr. 
Francetu Prešernu so zapeli Mešani pevski zbor 
Jakoba Gomilška, Bolfenški nonet, ljudski pevci in

vokalni kvartet Klic iz Ptuja, na trobento, 
harmoniko, violino in flavto pa so zaigrali gojenci 
glasbene šole iz Ptuja.
V lepem spominu ostane večer, ko je beseda 
kultura na višku, izpeta ali recitirana, izražena v 
nežnih tonih, ki plavajo do ušes, do srca in 
oznanjajo, da kultura v Trnovski vasi še živi. Pesmi 
so bile zapete iz srca, nežno ubrano in so božali 
dušo, kot materina roka.
Mislim, da vsem, ki smo se ta večer zbrali v dvorani, 
ni bilo žal dveh ur prijetnega druženja, poslušanja 
lepega petja in igranja. Spet se je izkazalo 
Prosvetno društvo iz Trnovske vasi, čeprav mu 
nekateri ne zaupajo in se obračajo ob besedi 
kultura. Veliko pa nas je, ki društvu zaupamo in se 
zavzemamo, da bi kultura cvetela kot najlepša roža 
v vrtu Trnovske vasi, pod vodstvom našega 
"vrtnarja” g. Karla Vurcerja. Naj mu uspe!
Večer kulture: Nocoj bomo peli je bil prva 
realizirana točka zastavljenega plana. Obljubljamo 
še več takšnih prireditev, na katerih bo v srce 
segala beseda KULTURA.

Marjan Potrč

PD DESTRNIK
v

OBČNI ZBOR
Občni zbor Prosvetnega društva Destrnik je bil 7. 
februarja v gostišču Grozi po prireditvi ob 
kulturnem prazniku. Udeležila se ga je večina 
članov. Veliko je bilo mladih, ki nastopajo v folklorni, 
recitacijski in dramski skupini. Podali so poročilo 
o delu v lanskem letu in si zadali plan za leto 1998. 
Veliko bi radi napravili, a je finančnih sredstev zelo 
malo.
Kulturni program so popestrili še s pesmijo 
Destrniškega okteta.

Julijana Černezel

OBVESTILO
Občina Destrnik - Trnovska vas bo vsak 
ponedeljek od 7. do 17. ure prodajala rabljena 
okna na gradbišču pri OŠ Destrnik. Možen je 
nakup kompletnih oken, pa tudi samo kril.
Vse informacije dobite na tel. štev. 062/753- 
042 pri g. Antonu Kovačecu. 

________________________ Občinska uprava ^

n MALI OGLAS
Prodam vino (šmarnica - jurka). 

Telefon 062/757-103
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OBČINA DESTRNIK - TRNOVSKA VAS 
KRAJEVNA SKUPNOST DESTRNIK
Na podlagi prvega odstavka 35. člena Zakona o javnih naročilih (Uradni list 
RS, št. 24/97) objavljamo

SKLEP
O IZBIRI NAJUGODNEJŠEGA PONUDNIKA

1. Ime oziroma naziv in sedež naročnika: Občina Destrnik - Trnovska vas, 
Krajevna skupnost Destrnik, Vintarovci 50, 2253 Destrnik.
2. Predmet javnega naročila: gradbena dela
Navedba vsebine: Sanacija brežine pod mrliško vežo Destrnik.
3. Vrednost dodeljenega naročila: 3.138.938,40 SIT po varianti dve (betonska 
izvedba).
4. Dobavni rok oziroma rok začetka in dokončanja del: dela bodo izvedena v 
dvajsetih dneh.
Pričetek del po dogovoru.
5. Utemeljitev izbire ponudnika: najnižja cena.
Izbran je bil EPSON d.o.o., Zg. Leskovec.
6. Kraj, datum in ura javnega odpiranja ponudb:
- naročnik: Krajevna skupnost Destrnik,
- kontaktna oseba: Anton Kovačec,
- naslov: Vintarovci 50,
- poštna številka in kraj: 2253 Destrnik
- odpiranje ponudb: javno odpiranje ponudb je bilo 22. 01. 1998 ob 17. uri,
- število prispelih ponudb: pet,
- najnižja cena 3.138.938,40 SIT
- najvišja cena 4.233.861,30 SIT. Podpredsednica sveta KS Destrnik

Julijana Černezel

SAH
V četrtek, 29. januarja, smo na OŠ Destrnik izvedli medobčinsko ekipno šahovsko tekmovanje 
učencev osnovnih šol. Prijavilo se je 12 ekip - 48 učencev iz OŠ Gorišnica, OŠ Leskovec, OŠ 
Videm, OŠ Kidričevo, OŠ Markovci in OŠ Destrnik - Trnovska vas - Vitomarci.
Člani občinske šahovske zveze iz Ruja so poslali sodnika g. Majcenoviča, ki je korektno sodil 
in na koncu tudi razdelil pohvale in priznanja, skupaj z ravnateljem g. Dragom Skurjenim in 
predstavnikom Občinske šahovske zveze g. Lenartičem. Ekipa OŠ Destrnik, ki so jo sestavljali 
Aleš Arnuš, Iztok Pukšič, Sašo Kramberger in Darjan Kajzer, se je uvrstila na odlično 2. mesto 
-v kategoriji mlajši dečki.

Mentoric a šahovskega krožka na 
OŠ Destrnik - Trnovska vas - Vitomarci

V OŠ Destrnik - Trnovska vas - Vitomarci se je 
dogajalo tudi to:
- učenci 8. razreda so pisali teste za eksterno preverjanje iz slovenskega 
jezika in matematike,
- potekalo je šolsko tekmovanje iz računalništva. Učenec 8. razreda Zvonko 
Žampa se je uvrstil v nadaljnje tekmovanje, ki je bilo 12. februarja v OŠ 
Videm.
- 8 učencev je tekmovalo na šolskem tekmovanju v znanju materinščine za 
Cankarjevo priznanje. Trije najboljši se bodo marca udeležili vseslovenskega 
tekmovanja v Mariboru,
- od 16-20. februarja so se neplavalci udeležili plavalnega tečaja v ptujskih 
toplicah,
- petošolci iz vseh treh šol so bili od 8. do 13. februarja v zimski šoli v naravi na
Ribniški koči na Pohorju. OŠ Destrnik-Trnovska vas-Vitomarci

OBČINA DESTRNIK - TRNOVSKA VAS 
KRAJEVNA SKUPNOST DESTRNIK 
Datum: 14.02.1998

ZADEVA: Seznam občanov, ki so prispevali sredstva 
za zvonova mrliške vežice Destrnik

V času od zadnje objave v glasilu OBČAN so za zvonova mrliške vežice 
Destrnik do danes svoj delež prispevali naslednji krajani:
I. OPRAVIČUJEMO SE ZA POMOTOMA IZPUŠČENA PRISPEVKA:
ANTONIJE JAUŠOVEC, DESENCI 5 2.000,00
MARICE MARKUŠ, DESENCI 6 A 1.000,00
II. DOSPELI PRISPEVKI OD ZADNJEGA POROČANJA:
VALENTIN KNEZ, DRSTELJA 14 1.000,00
NEŽA MAHORIČ, DRSTELJA 4 3.000,00
ŠTEFKA KUMER, SVETINCI 38 1.000,00
FRANC KRAMBERGER, LEVANJCI 12 2.000,00
MARIJA PODGORŠEK, DRSTELJA 47 2.500,00
DRUŽINA MARUŠIČ FRANC, MILICA, ZG. VELOVLEK 22 1.000,00
FRANC LENART, JIRŠOVCI 51 1.000,00
FRANC DOKLOVIČ, JIRŠOVCI 48 1.000,00
FRANC ROJKO, JIRŠOVCI 52 1.000,00
STANKO PUKŠIČ, DOLIČ 23 2.000,00
KONDRAD HOLC, PLACAR 39 1.000,00
KRISTINA PAUKO, VINTAROVCI 12 2.000,00
FRANC KUKOVEC, PLACAR 7 A 1.000,00
JOŽICA HORVAT, VINTAROVCI 85 1.000,00
ANTON FIRBAS, JIRŠOVCI 62 1.000,00
NEŽIKA LENART, JANEŽOVSKI VRH 2 A 1.000,00
ALOJZ KRUŠIČ, JIRŠOVCI 54 1.000,00
STANKO POTOČNIK, JIRŠOVCI 33 1.000,00
POTRČ MARIJA, SREČKO, JIRŠOVCI 32 1.000,00
ALOJZIJA HAUPTMAN, DESTRNIK 23 1.000,00
JERA POLIČ, ZASADI 15 1.000,00
ANTON SLUGA, LEVANJCI 26 1.000,00
IGNAC SLUGA, LEVANJCI 26 1.000,00
ROZALIJA HORVAT, LEVANJCI 27 1.000,00
ANA JANŽEKOVIČ, JIRŠOVCI 28 1.000,00
MIRKO SIMONIČ, VINTAROVCI 45 C 1.000,00
FRANC KOVAČIČ, ZG. VELOVLEK 12 1.000,00
BERNARD ZOREC, JIRŠOVCI 3 1.000,00
EMILIJA ZUPANIČ, JIRŠOVCI 68 1.000,00
MARIJA MALEK, JIRŠOVCI 65 1.000,00
MARIJA ARNUŠ, DOLIČ 29 1.000,00
FRANC URBANIJA, VINTAROVCI 54 C 1.000,00
LUDVIK HERAK, ZG. VELOVLEK 21 1.000,00
SREČKO HERAK, VINTAROVCI 53 1.000,00
MARIJA PETRIČ, JIRŠOVCI 1 1.000,00
KRAJANI GOMILC PO NABIRALNI POLI 8.000,00
ALOJZ MATJAŠIČ, TRNOVSKI VRH 29 2.000,00
MARIJA ČUŠ IN FRANC PIHLER, VINTAROVCI 11 A 5.000,00
DRUŽ. PRESEČKI MIRKO, JOŽICA, ZG.VELOVLEK 22 A 1.000,00
SKUPAJ 60.500,00

Z vašimi prispevki se je manjkajoči znesek 200.000,00 SIT zmanjšal za 
60.500,00 SIT. Za prispevke se iskreno zahvaljujemo.

KRAJEVNA SKUPNOST DESTRNIK

KNJIŽNI KVIZ “KAJ PA ZDRAVJE”
Knjižnega kviza “Kaj pa zdravje” so se udeležili tudi učenci osnovnih šol 
Destrnik in Trnovska vas. V sredo so tekmovale ekipe učencev razredne 
stopnje iz 16 osnovnih šol. Vprašanja so bila zelo strokovna, tako da je bilo 
treba anatomijo človeškega telesa poznati zelo podrobno. Učenci iz OŠ 
Trnovska vas so le za las zgrešili polfinale. Kljub vsemu so pokazali veliko 
znanja in za nagrado prejeli knjižne nagrade.
V četrtek so tekmovale ekipe učencev predmetne stopnje iz 13 osnovnih šol. 
Seveda je bilo treba tudi pri tem kvizu imeti kar nekaj sreče pri izbiri vprašanj. 
Tudi ti učenci so prejeli knjižne nagrade.
Kviz je bil zelo dobro pripravljen. Vsa pohvala gre ge. Liljani in ge. Meliti iz 
mladinskega oddelka Knjižnice na Ptuju. Program so popestrili mladi 
glasbeniki iz Glasbene šole Ptuj in dramski krožek iz osnovne šole Olga 
Meglič. Vsem učencem iskreno čestitamo za pokazano znanje.

Osnovna šola Destrnik - Trnovska vas - Vitomarci
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OBISK PRI ČLANICI DU 
SV. URBAN - DESTRNIK

V januarju sem obiskala Micko Šuen iz Doliča, ki je novembra dopolnila 94 
let. Ob visokem jubileju sem ji iskreno čestitala in ji izročila darilo. Zaželela 
sem ji zdravja in da bi na tem lepem gričku uživala jesen življenja. Micka je že 
več let vdova, a še sama skrbi zase, saj je sina izgubila v drugi svetovni vojni. 
Kljub letom je še zelo živahna in vesela vsakega obiska. Vsak dan jo obiščejo 
sosedje, največ pa Micka in Viktor Muršec, ki ji nosita mleko in poskrbita, če 
rabi kaj iz trgovine. Za večja dela pri hiši pa poskrbijo sorodniki. Micka in njen 
pokojni mož Lojzek sta bila mnogim botra in tudi ti večkrat potrkajo na vrata. 
Micka vsem tem pravi, da so to vsi naši. Ko sem se z Micko pogovarjala, so ji 
spomini hiteli daleč nazaj, na vesele in žalostne trenutke. Pravi, da je bilo 
najlepše, ko so bili še družina. “Človek se mora sprijazniti z usodo, kakršna 
mu je namenjena. Vse preneseš, če je le zdravje in ko še imaš moč za delo. 
Sedaj mi moči že pešajo, želim si, da bi mi bog še dal zdravja, da bi vsaj zase 
lahko poskrbela."
Z Micko se je bilo lepo pogovarjati in ko sva se poslavljali, me je povabila naj 
še pridem. “Ko bo prišla pomlad in bo vse cvetelo, je meni tako lepo, ko že 
zjutraj pojejo ptički. Poslušam jih, pogledam skozi okno in se z njimi veselim 
lepega sončnega dneva."

Julijana Čemezel

Marija Šuen iz Doliča

PREJELI SMO

ODGOVOR NA ČLANEK G. 
KRAMBERGERJA

ZAKAJ NE DOSTOJNEJE v Občanu (27. januarja)

Gospod Kramberger, mislim, daje zelo žalostno, da kritizirate pevce.
Če pa mislite, da bi vi lepše in boljše zapeli, vas prosim, da to storite, pa bomo 
slišali tudi vaš glas.
Mislim, da vložijo pevci veliko truda za nas navadne Urbančane in lepo 
zapojejo. Če pa si vi želite boljšo pesem, ko pride vaša zadnja ura, si lahko 
greste po pevce kamorkoli, če tudi v ljubljansko opero.
Tudi sam sem prepeval pri zboru, zato vem, koliko truda in časa je vloženega, 
pa vsaj malo talenta moraš tudi imeti.

Janez Murko 
Janežovci 15

Odgovor na sestavek

“Zakaj ne dostojneje”
Najprej vas lepo pozdravljam. Naš časopis “Občan" mi je zelo všeč, zato ga 
preberem od prve do zadnje strani. Vsem, ki ga urejate, gre vsa pohvala.
Ko sem listala zadnjo številko sem zasledila sestavek g. Krambergerja, ki 
piše o pevcih. Pravijo, da tisti, ki poje, slabo ne misli. Očitno mu Bog ni dal 
talenta za petje in ne razume nas pevcev, ki nas je zelo malo, pa vendar ob 
grobu zapojemo pesmi, ki smo se jih učili že pred leti (ob pogrebih smo 
prisotni samo štirje). Ali ga to tako moti?
Verjemite, včasih mi je ob grobu zelo težko. Ko vidim, kako se svojci poslavljajo 
od svojih najdražjih, me kar stisne pri srcu. Povem vam, to so trenutki, ki jih 
pogosto doživljamo.
Ne bi rada na široko razpravljala o tem, a sprašujem se, kdo bo stopil na naše 
mesto?
Ali boste dali kakšno pobudo za lepše pesmi? Ali ni prav, da ohranjamo stare 
pogrebne pesmi in da so primerno zapete?
Pa še to: Ko smo imeli v času praznikov koncerte v cerkvi, je bilo enkratno. 
Napisali ste, da se nihče ni spomnil na nastopajoče (bodisi s šopkom rož ali 
čem drugim). Mislim, da so takšni, kot jih vi imenujete “cerkvene oblasti” 
dovolj zaposleni z drugimi dejavnostmi v fari - za kar zaslužijo samo pohvalo. 
Kako to, da se niste spomnili vi?
Toliko za sedaj, pa brez zamere. V prihodnje pa najdite več pohvalnih besed 
kot pa graj.

C 6 C K T A I L
Pozdravljeni!
Danes vam bom predstavil in pripravil tri nove vrste FIZZ:
mešanja pijač. To so: flip, fizz in frappe. Fizz Golding.
Flip je osvežujoča pijača pripravljena iz celega jajca ali V električni mešalnik damo led,
samo iz rumenjaka, sadja ali sadnega soka, sladkorja in rumenjak,
aromatičnih dodatkov. sok cele limone,
Fizz je ena najbolj znanih in priljubljenih mešanih pijač, sok cele pomaranče in
predvsem v poletnih mesecih ter na plesnih in družabnih tri kavne žličke sladkorja.
prireditvah, ker učinkuje osvežilno. Poglavitno pri tej Vsebino dolgo mešamo, nato jo precedimo v kozarec za
pijači je, da jo dolgo in temeljito mešamo, zato jo je limonado in dopolnimo s hladnim pivom; postrežemo s
priporočljivo mešati v električnem mešalniku.
Frappeji so zelo hladne pijače. Pripravimo jih iz sladoleda,

slamico.

sadnih sokov, mleka, jajc, aromatičnih snovi in sladkorja. FRAPPE:
Najbolj priljubljeni so tisti iz sladoleda. Za gospodinje, ki Royal Frappe.
imajo veselje s pripravo sladoleda doma, bo ta pijača V električni mešalnik damo led,
najbolj pri roki, da jo ponudijo družini ali gostom. 1 dl mleka,
FLIP: 2 jušni žlici vanilijevega sladoleda,
Flip s kremo. 1 celo jajce,
V električni mešalnik damo led, 1 jušno žlico malinovega soka in
rumenjak, sladkamo po okusu.
1 dl tekoče smetane in Dobro in kratko mešamo, precedimo v kozarec tumbler
2 kavni žlički sladkorja. (wiski kozarec) in postrežemo s slamico.
Zmešamo, precedimo v kozarec, povrh potresemo Lep pozdrav!
nastrgano čokolado in serviramo s slamico, 

v__
D. Lovrenčič

______________________)

V imenu pevcev 
Marta Černivec

VITOMARCI v

IZOBRAŽEVANJEv

DRUŠTVA
GOSPODINJ

Članice društva gospodinj Vitomarci smo s 
Kmetijsko svetovalno službo iz Ptuja organizirale 
izobraževalni dan “Priprava in cvrtje krofov ter 
drugega ocvrtega peciva."
V sredo, 11. februarja, ob 10. uri se je 16 gospodinj 
zbralo na Turistični kmetiji Marte Druzovič. Tečaj 
je vodila Marija Rošar, učiteljica iz Srednje živilske 
šole Maribor.
Pripravile smo kvašene in krhke flancate, ocvrte 
miške, krofe, cvetove, vzhajance ter ocvrte 
jabolčne rezine. Ocvrte dobrote smo poskusile in 
z njimi razveselile tudi naše najdražje.

Anica Cigula
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PUSTNA AMZ TRNOVSKA VAS

Člani pustne AMZ Trnovska vas pred odhodom na ptujski pustni karneval.
Foto: Zmago

DESENCI v

69. OBČNI ZBOR
Zadnji dan januarja so se člani PGD Desenci in gostje zbrali na 69. občnem 
zboru. Pregledali so delo v lanskem letu in si zastavili plan dela za letošnje leto. 
Občnega zbora so se udeležili še gasilci iz sosednjih društev, predstavniki GD 
Petrijanec iz sosednje Hrvaške, predstavniki društev v KS Destrnik, predstavnica 
KS Destrnik, podpredsednik GZ Destrnik - Trnovska vas Franc Simeonov in 
župan občine Franc Pukšič.
Lani so pričeli graditi garažo za orodno vozilo, uredili so okolico gasilskega doma 
in izvedli zemeljski priklop električnega omrežja. Opravljenih je bilo 1310 ur 
prostovoljnega dela. Na svojem območju v lanskem letu niso imeli nobenega 
požara. Skrbijo pa za delo z mladimi, saj so se občinskega tekmovanja udeležili 
s 6 desetinami. Društvo šteje 114 članov, ponosni pa so tudi na devet novih 
članov, ki so se jim pridružili letos. Letos nameravajo dokončati garažo in nabaviti 
nekaj opreme. Največje težave jim povzroča orodno vozilo, ki je dotrajano, zato 
ga nameravajo letos zamenjati. Na občnem zboru so razrešili staro vodstvo in 
izvolili novo. Mesto predsednika so ponovno zaupali Janezu Žampi, za poveljnika 
pa so ponovno izvolili Branka Horvata. Že letos se bodo pričeli pripravljati na 
praznovanje 70-letnice društva, ki ga bodo slovesno proslavili prihodnje leto.

Zmago

HIŠNI PREDALČNIKI IN DOSTAVA POŠTNIH POŠILIK
Spoštovane občanke, spoštovani občani! 
28. junija 1997 je pričel veljati novi Zakon o 
poštnih storitvah, ki velja za celotno republiko 
Slovenijo. Objavljen je bil v Uradnem listi RS, 
št. 35/97.
Rad bi vas seznanil z določenimi členi tega 
zakona, ki obvezujejo občane.
VROČITVE V tem členu so podrobneje 
opredeljene vročitve naslovniku osebno ali 
osebi, ki jo ta pooblasti za njihovo 
sprejemanje. Vročitev odraslim članom 
gospodinjstva, osebi, ki je zaposlena v 
gospodinjstvu naslovnika oz. v njegovem 
poslovnem prostoru oz. po posredniku na 
način, ki je določen s pravilnikom.
V tem členu je v drugi točki drugi odstavek 
zapisano “Navedene pošiljke vročiti tako, da 
se vložijo v hišni ali izpostavljeni predalčnik 
naslovnika oz. njegov poštni predal v 
poslovnih prostorih izvajalca.”
Knjižne pošiljke, ki jih ni bilo mogoče vročiti 
neposredno, vročiti tako, da se vloži obvestilo 
o prispeli pošiljki v hišni predalčnik naslovnika 
oziroma poštni predal v poslovnih prostorih 
izvajalca, na katerem se označi, v katerem 
roku in kje je možno preveriti pošiljko, ker bo 
sicer vrnjena pošiljatelju, 
v nadaljevanju je opredeljena vročitev sodnih 
pisem, pisem v upravnem postopku in 
postopku zaradi prekrška ter postopek 
posredne vročitve.
DOSTAVA (28. člen) Dostava se opravlja v 
naseljih oziroma tistim uporabnikom, do 
katerih so poti prehodne oziroma prevozne. 
HIŠNI PREDALČNIKI (29. člen) Upravljavci 
v večstanovanjskih hišah in lastniki družinskih 
stanovanjskih hiš morajo ob vhodu v objekt 
na primernem dostopnem mestu namestiti 
hišne predalčnike za vročitve poštnih pošiljk 
in jih vzdrževati.
Pošta Slovenije poslovna enota Maribor se 
sklicuje prav na ta člen, ko govori, da bo 
dnevna dostava poštnih pošiljk uvedena po 
namestitvi hišnih predalčnikov. Predalčniki 
morajo biti nameščeni čim bližje javni poti. 
Nepravilna je namestitev na stanovanjskem 
objektu, če je le - ta v ograjenem prostoru. V

teh primerih morajo biti nameščeni ob ograji. 
Predalčniki so lahko domače obrti ali 
industrijske izdelave, vendar morajo biti mere 
v skladu s predpisom. Pri nas imamo tudi 
take, v katere ne moreš spraviti časopisa ali 
velike kuverte, ali pa take, ki ne zagotavljajo 
minimalne varnosti (iz raznih cevi). 
IZPOSTAVLJENI PREDALČNIKI (30. člen) 
Uporabnikom, katerih bivališče je zunaj 
strnjenega naselja ali je od dostavljalčeve poti 
oddaljeno več kot 200 metrov, se poštne 
pošiljke vročajo preko izpostavljenih 
predalčnikov za vročitev poštnih pošiljk, ki jih 
uporabnik namesti in vzdržuje na primernem 
kraju ob dostavljalčevi poti. V naši občini 
trenutno ni potrebe, da bi si oddaljena 
gospodinjstva morala priskrbeti izpostavljeni 
predalčnik.
OBLIKOVANOST IN NAMESTITEV 
PREDALČNIKOV (31. člen). Izpostavljeni 
predalčnik in predalčniki morajo biti oblikovani 
in postavljeni tako, da omogočajo varen 
dostop in zagotavljajo varno vročitev poštnih 
pošiljk. Če varna vročitev ni možna, mora 
pošta o tem pisno obvestiti občana. Če občan 
nima hišnega predalčnika ali izpostavljenega 
predalčnika, pošta ni dolžna dostavljati 
poštnih pošiljk (glej besedila 29., 30. in prvi 
del 31. člena citiranega zakona).
V kazenskih določbah je zanimiv 50. člen 
PREKRŠKI UPORABNIKOV.
Z denarno kaznijo najmanj 10.000,00 tolarjev 
se kaznuje za prekršek uporabnik - občan, 
če ne namesti ali vzdržuje hišnih ali 
izpostavljenih predalčnikov. To pomeni, da 
vsako gospodinjstvo mora nabaviti hišni 
predalčnik. Maloprodajne cene hišnega 
predalčnika so od 4.300,00 SIT naprej. Kazen 
je 10.000,00 SIT, to pomeni, da je bolje 
nabaviti predalčnik kot plačati kazen. V KS 
Sv. Andraž v Slovenskih goricah imajo to dokaj 
dobro urejeno. V KS Trnovska vas in KS 
Destrnik pa o zadovoljivem stanju ne moremo 
govoriti. Zgovoren podatek pove, da v KS 
Destrnik predalčnika nima vsako drugo 
gospodinjstvo, devetintrideset gospodinjstev 
pa ima neustrezne.

Svet KS Destrnik je sprejel sklep, da morajo 
gospodinjstva predalčnike nabaviti v roku treh 
tednov od izida tega obvestila. Po tem roku 
bo svet KS pošto obvestil, da naj ukrepa 
skladno z zgoraj citiranim zakonom. Torej, 
če občan ne bo imel predalčnika, izvajalec 
ne bo dolžan dostavljati poštnih pošiljk do 
namestitve le-tega.

S temi ukrepi želi svet KS izpolniti zahtevo 
pošti, da uvede dnevno dostavo poštnih 
pošiljk.
Podrobnejša pojasnila dobite pri svojih 
pismonoših in na poštah.
Lepo pozdravljeni!

A. K.

KS TRNOVSKA VAS

18. REDNA SEJA
V četrtek, 29. januarja, smo se člani sveta zbrali na 18. redni seji. Pregledali 
smo sklepe in potrdili zapisnik prejšnje seje. Sprejeli smo poročilo inventurne 
komisije, pregledali realizacijo finančnega načrta za leto 1997 in ga soglasno 
sprejeli. Pripravili smo osnutek plana za leto 1998 za razpravo na občinskem 
svetu in občinske svetnike iz KS zadolžili, da se potegujejo za sprejetje le- 
tega. Obravnavali smo še nekaj točk, ki so pomembne za razvoj naše KS.

Marjan Potrč

fr ~

Če tudi grenke solze 
čas in bolečina posuši, 
ostal je nate drag spomin, 
ki hudo, hudo boli.

SPOMIN
7. februarja minevajo tri leta žalosti, odkar nas je za vedno zapustila 
draga žena, mama in stara mama

TEREZIJA PAUKO
iz Jiršovc 49

Zmeraj si v naših srcih in pot nas vodi tja, kjer tvoj tihi dom le rože 
zdaj krasijo in svečke ti v spomin gorijo.
Hvala vsem za vsako lepo misel nanjo in postanek ob njenem grobu.

TVOJI NAJ DRAŽJI
-----ž/
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“ZGODILO SE JE ... 
DOUBLE SHOW

ova zabavnoglasbena oddaja s Heleno Kodrič in Andrejem Okrešo”

d nekaj dnevi je ugledala luč sveta nova 
avnoglasbena oddaja: "Zgodilo seje... Double 
iw". Mlada zagnana voditelja, ki se podpisujeta

Helena Kodrič in Andrej Okreša med snemanjem 
Double show-a, med njima pevka Kiko.

pod oddajo in zanjo pišeta scenarij v produkciji 
podjetja Moj video d.o.o., bosta enkrat mesečno 
lokalnim televizijam (TV Moj video, GAJBA TV 
MS,...) ponudila glasbene goste, znane in tudi tiste 
manj znane. Pomaga jima 8 članska stalna ekipa. 
V oddaji bodo sodelovali tudi zanimivi gostje iz 
politike, športa, kulture in drugih področij. Pa tudi 
kakšna reportaža o znanih in “norih" dogodkih bo 
na sporedu. Prva oddaja je nastala v Villi Monde v 
Spuhlji pri Ptuju. Nastopili so Alenka Kolman, 
Ptujskih 5, Moni, Kiko in Helena, pa tudi 14-letni 
raper Tibor. Pridružili so se jim ptujski župan 
Miroslav Luci, novinarka Večera Darja Lukman 
Žunec in moderatorka Vroče linije Radia Ptuj. Ni 
manjkala modna revija zlatarja Hasanagica iz Ptuja 
in frizerski šov M. Matjaža. Pred to oddajo je v 
Gostišču pri Antonu v Cerkvenjaku v Slovenskih 
goricah nastala posebna novoletna oddaja, v 
kateri sta Helena in Andrej napovedala redni 
mesečni zabavnoglasbeni show.
Helena Kodrič je novinarka na Radiu Maribor, 
Andrej Okreša pa novinar na Radiu City Maribor 
in občasno televizijski voditelj na TV Moj video. 
Oba menita, da Slovenija potrebuje oddaje za 
sprostitev, kar po njunem mnenju Double show 
tudi nudi. Naj povemo še to, da je oddaja 
zakupljena že do oktobra letos “To nama daje nove 
moči," sta enodušno povedala Helena in Andrej. 
Pa vso srečo Double show.

a o.

Svetujemo, dobavljamo in montiramo 
kompletne sisteme za centralno ogrevanje 
z vsem potrebnim materialom in 
vodovodne inštalacije.
Montiramo sodobne regulacijske sisteme. 
Servisiramo in montiramo tudi gorilnike. 
Ugodne cene peči, gorilnikov, radiatorjev 
in bakrenih cevi.

Spodnji Ivanjci 5a 
9245 Spodnji Ivanjci 
Tel.+ Fax: 069/60-008

Marjan Tašner s.p.
Dolič 36, 2253 Destrnik 

Tel.: 062/753-047, 753-231
DESTRNIK

BISERNA POROKA
V soboto, 14. februarja, je bil lep sončen zimski 
dan. V cerkvi Sv. Urbana smo biserno poročenca 
sprejeli župan Pukšič in svatje. Namesto, da bi 
stopila pred matičarja v Ptuju, sta zaradi zdravja 
civilno poroko sklenila kar v cerkvi. Pripravili smo 
jima tudi krajšo slovesnost in izročili darilo. Pred 
cerkvijo je goste slavnostno pričakala godba na 
pihala PGD Destrnik in svojemu dolgoletnemu

zvestemu članu, ki je bil pri gradnji našega 
gasilskega doma od temeljev do strehe, zaigrala 
nekaj melodij.
V cerkvi pa je biserno poročencema zapel še 
Destrniški oktet. Sledila je maša in cerkveni obred. 
Anton Zelenik je bil rojen 11. maja 1911, Marija 
Zelenik pa 13. avgusta 1916. Zakonsko zvezo sta 
sklenila natanko pred 60 leti, 14. februarja 1938, v 
cerkvi Sv. Urbana. Anton je bil zaposlen v 
Kmetijskem kombinatu Ptuj kot zidar, kasneje pa 
kot samostojni podjetnik. Prenekatera hiša, blok, 
dvorana ali dom širom po Sloveniji in preko meja 
so bili zgrajeni pod njegovim nadzorstvom.
Žena Marija je bila gospodinja, steber, ki je podpiral

Nudimo vam prevoze vseh 
vrst gradbenega materiala.

vse vogale hiše. Bila je razumevajoča žena, stala 
je ob strani možu, ko je uresničeval načrte. V 
zakonu se jima je rodila hčerka Marija, 
razveseljujejo pa ju tudi trije vnuki in pravnukinja. 
Želimo jima še veliko zdravja in mnogo sončnih 
dni v krogu svojih dragih.

Julijana Černezel

KS DESTRNIK

SEJA SVETA
30. januarja je bila 11. redna seja sveta KS Destrnik. Najprej smo potrdili zapisnik 10. redne seje. O 
realizaciji sklepov je poročal tajnik KS Destrnik. Pri točki pobude in vprašanja sta Franc Lacko in Alojz 
Anželj vprašala, ali bi bilo za ureditev vinoteke možno dobiti kletne prostore v Placarju 64. Izbrali smo 
tudi izvajalca za sanacijo brežine pod vežico. Dela bo izvedlo podjetje EPSON d.o.o.. G. Jakob Emeršič 
je bil od vseh ponudnikov najcenejši in je ponudil tudi najugodnejše pogoje plačila. Sprejeli smo sklep 
o zagotovitvi sredstev za sanacijo brežine iz grobarine. Člani sveta so potrdili ceno grobarine in uporabo 
vežice za leto 1998. Cene ostanejo enake lanskim. Na pokopališču bi bilo nujno treba nabaviti hladilne 
naprave, voziček za vence, ozvočenje, opremo v vežici in sanirati zid nad Ozvatičem in ob Bolčeviču. 
Obveščamo krajane, da na pokopališču gori javna razsvetljava do 23. ure (zaradi varčevanja). 
Razpravljali smo še o vprašalniku plana KS za leto 1998, o planiranih meterialnih stroških in o investicijah. 
Plan je treba čim prej oddati na občino.

Julijana Černezel


